
SPRAWOZDANIE

Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym

Okres sprawozdawczy to czas od dnia 16.12.2004 r. do 20.01.2005 r.

Kilkanaście dni końca 2004 roku to okres różnorodnych spotkań świateczno-noworocznych jak również czas

rozważań, przemyśleń związanych  z zakończeniem roku budżetowego 2004 ale także planów na 2005 rok.

Dwukrotnie od ostatniej sesji uczestniczyłem w obradach stałych komisji Rady Gminy na których oprócz dyskusji nad

sprawami bieżącymi zastanawialiśmy się wspólnie nad projektem budżetu gminy na 2005 rok.

W związku z  tym, że już wiadomo o finansowaniu ze środków strukturalnych UE w ranach programu ZPORR naszej

planowanej od kilku miesięcy inwestycji p.n. Modernizacja i rozbudowa oczyszczalni ścieków będę mógł zaproponować

Wysokiej Radzie nasze możliwości inwestycyjne do realizacji w bieżącym roku. Nastąpi to w dniu 

31 stycznia na następnym posiedzeniu stałych Komisji Rady.

Nie przesądzając do końca wydaje mi się, że przedstawiony projekt zadań inwestycyjnych Panom Radnym w dniu 

14 stycznia br. poszerzony o rozpoczęcie starań o środki na wodociąg dla Głuch, Wysych i Dębinek będzie realny.

Jeśli chodzi o termin uchwalenia budżetu gminy na 2005 rok to będzie on możliwy do końca lutego br.

Jeśli chodzi o moje działania bieżące po Nowym Roku to były następujące:

l. Podjąłem działania związane z organizacją różnych form pracy dla bezrobotnych przy udziale Powiatowego Urzędu Pracy.

Do 24 stycznia 14 osób podejmie prace na rzecz  gminnych jednostek organizacyjnych i Urzędu Gminy. Będą to staże i

przyuczenia do zawodu u pracodawców. W chwili obecnej w naszym Urzędzie Gminy pracuje 2 osoby, przy udziale

PUP.

Jest w tym informatyki na etat którego w Regulaminie organizacyjnym przewidziane jest 1/2 etatu. Następne 1/2 etatu

ponad plan to pełen etat pracownika gospodarczego. Taki stan zatrudnienia to 19,5 etatu w Urzędzie Gminy co jest

zgodnie z projektem budżetu na obecny rok.

Odpowiadając na pytanie Pana Radnego skąd się wzięło 19,5 etatów /o jeden więcej niż w 2004 r./ w Urzędzie, proszę

Wysoką Radę o akceptację takiego stanu na bieżący rok.

Pełne etaty na tych stanowiskach uznaje jako niezbędne do normalnego funkcjonowania Urzędu i utrzymania porządku

na terenie gminy.

2. Koniec 2004 roku to przeprowadzenie inwentaryzacji /spisu z natury/ Powołana Komisja inwentaryzacyjna dokonuje

ostatnich rozliczeń majątkowych gminy.

W przypadku OSP Zabrodzie dokonano inwentaryzacji zdawczo-odbiorczej co wiąże się ze zmianą pracownika w tej

jednostce. Pracownikiem tym został Pan Marek Jezierski w wymiarze 3/4 etatu na okres próbny do końca marca br.

Planuje tego Pana gdy spełni moje i OSP wymagania zatrudnić na pełen etat. Wymagać to będzie zgody Rady ze

skorygowaniem środków pieniężnych na płace większych niż zawarte w projekcie budżetu.

3. Wspólnie z Panem Kazimierzem Świerkiem oraz z Panią W. Oleksiak z KGW ustaliliśmy termin wycieczki turystyczne

w rejon pół.-wsch. części Polski z wypadem do Wilna. Termin ten to 1-4 lipiec br. Odpłatność od osoby 170 zł. Zapisy

przyjmuje Pani Sekretarz Gminy -zapraszam chętnych. Ilość miejsc ograniczona.

4. Odbytem I-sze spotkania z dyrektorami naszych szkół poświęcone sprawom bieżącym związanych z funkcjonowanie tych

 jednostek.

5. Obradował Zarząd GminnoZwiązk OSP RP. Przyjęto harmonogram zebrań sprawozdawczych w naszych OSP. OSP

 Zabrodzie - 29.01.2005 r. godz. 16-ta. OSP Słopsk - 19.02.2005 r. godz. 18-ta



6. Spotkałem się z Przewodniczący Zarządu Oddziału ZNP.

Pani Przewodniczący wnioskowała o zwiększenie dodatków dla nauczycieli w w szczególności dodatków za

wychowawstwo klasy, funkcyjnych oraz dodatku dla opiekuna stażysty.

Osobiście uważam, że propozycje te są uzasadnione.

Wnoszę więc pod rozwagę Wysokiej Radzie zwiększenie wydatków na oświatę.

7. Wystąpiłem do SPZ ZOZ i Zarządu Powiatu o stanowisko w sprawie

przygotowania obiektu Ośrodka Zdrowia w Zabrodziu do wymagań NFZ i SANEPIDU gdyż obecny jego stan jest

niewłaściwy. Brak podjazdu i windy dla osób niepełnosprawnych.

Nie można dopuścić żeby podstawowa opieka zdrowotna w naszej gminie była zagrożona.

8. Informuję, że w dniu 27 stycznia o godz. ll-tej odbędzie się uroczystość w PSP Dębinki na którą jeszcze raz z Panią

Dyrektor Jadwigą Teodorczyk zapraszamy.


